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Jako ohnivým písmem…
litterate.cz/jako-ohnivym-pismem

Prezidentské volby budou za osm dní a já jsem v cílové rovince s

osvětlováním všech tmavých koutů této scény. Dobojovávají se

poslední politické bitvy, různá temná ujednání v zákulisí jsou

naplňována, vyjevuje se taktika viditelných i zákulisních aktérů,

leckteré nepochopitelné manévry začnou dávat smysl, nebo se

ukážou být chybným kalkulem a v nejbližších dnech se toho dost

projeví. Já mám pro vás zřejmě poslední neosvětlené místo, do

kterého má ještě smysl nakouknout.

Ne náhodou v něm figuruje Veľký Bocian. Protože tyto volby jsou o

Babišovi. Buď pro něho, nebo proti němu. Ostatní kandidáti ale už

nedělají stejné kroky jako proti Zemanovi. Poučili se. Dneska je ale

necháme všechny stranou a zůstaneme jen a jenom u samotného

Babiše. Po mém soudu je totiž v situaci, kdy o sobě vlastně už rozhodl

sám a to již před několika týdny až měsíci. Toto jeho rozhodnutí jde

do naprostého finále, které se odehraje zřejmě zítra, případně

začátkem příštího týdne.

Že se má rozhodovat o Babišově vině v kauze Čapí hnízdo, to jsme tu

už probírali mockrát. Netajil jsem se názorem, že k rozsudku dojde

ausgerechnet těsně před volbami a netajil jsem se ani dojmem, že je

celkem jasné, jak nezávislý soudce Šott rozhodne. Kdo jste sledovali
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zprávy ze soudní síně, tak víte, že můj dojem nebyl zase až tak

špatný. Rozsudek do voleb zřejmě bude a teď si ještě počkáme, jaký

byl můj dojem z rozsudku. Ale tohle jsem psal už dávno a máme to

prokydané ze všech stran.

Dnes bych chtěl nasvítit poslední nezmapovanou část celého tohoto

soudního procesu a tím je vlastní Bocianova taktika. Nejprve začnu

posledním střípkem, kvůli kterému toto všechno píšu.

Soudce Šott odmítl znovu vyslechnout znalkyni ohledně Babiše

mladšího. Že prý už to není důvodné, protože znalkyně vypovídala

dostatečně obšírně. Pochopil jsem to správně, že babišovi obhájci se

na poslední chvíli pokusili „o obstrukci,“ aby oddálili vynesení

rozsudku? Takový dojem to na mě totiž udělalo. Jako kdyby si teď na

poslední chvíli někdo vzpomněl, že budou volby a rozsudek nejspíš

dopadne blbě… O to samé se v průběhu středy advokáti pokusili ještě

jednou a navrhli zařazení dalších důkazů.

Až bude vynesen rozsudek, tak vlastně budu mít naprosto jasno.

Bude to napsáno ohnivým písmem. Pokud soudce Šott Babiše

osvobodí, tak to celé byla geniální hra, která těsně před volbami

vezme všem pravdomluvným intervjukům vítr z plachet a Babiš se

prezidentem prostě stane, protože tohle Mára Prchal bude umět

zužitkovat. JežiBabiš by najednou byl zase Babiš. Už není tunelář, ale

spořádaný občan proti kterému byl veden politicky motivovaný

proces. Je úplně jedno, jestli se Šaroch ještě odvolá, protože to už

bude po všem.

Ale pokud bude Babiš shledán vinným, dá se na to říct něco jiného,

než že jsou tam kolem něj všichni naprostí kokoti? Když venkovský

Vidlák nabývá dojmu, že soud má být triumfem Babišových

politických protivníků, tak by to sakra mělo dojít i Babišovým

obhájcům, ne? Mělo by to dojít jeho poradcům a mělo by to dojít i

jemu. A nemělo by mu to dojít teď, dva dny před rozsudkem, ale
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nejpozději tehdy, kdy to došlo mně. To byl tuším říjen, celý proces se

teprve rozebíhal a bylo možné do něj zařadit tolik řečiček a výslechů,

že se mohl táhnout celý rok.

Nebo se Babiš prostě nechal ukolébat, obhájci mu řekli, že to dobře

dopadne, on jim uvěřil a teď v tu nejblbější chvíli prostě spadne klec,

protože už je pozdě na nějaké řešení? Má těsně vedle sebe trojského

koně? Já vím, že součástí dobré taktiky je klam… když je člověk silný,

má vypadat slabě, když je slabý, má vypadat silně, když je vše na

nejlepší cestě, má vypadat bojácně a když je mu všechno jasné, má

vypadat nerozhodně. Pokud Šott řekne, že Babiš je nevinen, tak

smeknu klobouk a s naprosto klidným svědomím to Bábovi půjdu

hodit, protože vím, že to má pod kontrolou a je schopen

impozantních taktických manévrů. Ale pokud Šott řekne, že je Babiš

vinen, těžko si můžu myslet, že je za tím něco geniálního. Příliš to

bude připomínat bordel.

A to podotýkám, že nemám žádnou důvěru ve spravedlnost tohoto

procesu.

Ale očekával bych, že když tuto důvěru nemám já, tak ji nebude mít

ani prezidentský kandidát, který by měl představovat nejtěžší váhu

na tomto volebním kolbišti a kolem jehož osobnosti se celé volby točí.

Hele, já už několik týdnů čekám na nějaký pořádný blesk. Nějaký

úkaz. Nějaký silný argument. Něco, co by převážilo hlasy od Bašty k

Babišovi, nebo od Babiše k Baštovi. Nic takového nepřicházelo.

Musel jsem konstatovat, že na alternativě se síly klasicky rozdělily a

jednota se jako obvykle nekoná. Není možné pohnout voličským

přesvědčením a žádný výrazný hlas na alternativě tím nic neudělá.

Můj už vůbec ne… I silnější hlasy raději nedávají žádné přímé

doporučení.

Tím pádem vyhrají kandidáti Pětikolky a utkají se spolu ve druhém

kole. My se tu pak budeme všichni obviňovat navzájem, kdo za to

může… prostě to dopadne jako vždycky.
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Ale možná takový blesk přece jenom přijde v podobě rozsudku

soudce Šotta. Nevím nakolik nám ukáže něco o spravedlnosti v této

zemi, ale ukáže nám docela jasně, jestli byl Babiš geniální stratég,

nebo jestli je obklopen podržtaškami či přímo zrádci a šlendriánem

první kategorie. Obě možnosti vycházejí z přímé Babišovy

odpovědnosti. On si vybral své obhájce, on si vybral varianty

obhajoby, případně to byl on, kdo se nechal opít rohlíkem a nechal to

dojít k žalostnému konci.

Možná je dobře, že se to rozlouskne teď před volbami.

Dívejme se… tento soud nám pro naše rozhodování nejspíš dá asi

největší možnou nápovědu.

 

 


